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Els afectats per acondroplàsia de Sant Cugat demanen més mesues per millorar la seva
qualitat de vida

Els santcugatencs afectats per acondroplàsia, el tipus més
comú de nanisme, valoren molt positivament el pas fet per
l'Ajuntament que en el darrer ple municipal, que es va
comprometre a treballar per la seva integració social i laboral.
Durant una entrevista a Cugat.cat, els afectats han demanat,
però, que aquest pas no es quedi aquí i que els esforços
continuin.

Sant Cugat s'ha compromés aquest mes, mitjançant una declaració institucional pactada al ple municipal, a
treballar per la integració social i laboral de les persones amb acondroplàsia, el tipus més comú de nanisme.
Aquesta discapacitat és sovint motiu de discriminació cap a aquestes persones.

És per això que els afectats agraeixen els esforços fets. Ho ha dit Jordi Torres, pare d'una nena que pateix
acondroplàsia, en declaracions a Cugat.cat.

Jordi Torres: El que volem és anar pas per pas. L'oportunitat de l'Ajuntament de donar-ho a conèixer
és molt bona però no ens hem de quedar en aquí.

De la mateixa manera s'ha expressat Montse Gómez, afectada d'acondroplàsia. L'escoltem.

Montse Gómez: Ho valoro molt positivament. És important que aquestes coses tirin endavant perquè no
ha estat mai així.

L'Ajuntament s'ha compromés també a afavorir polítiques d'inserció laboral perquè les persones amb nanisme
gaudeixin de les mateixes oportunitats que la resta de persones.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/36755.html
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